
Igualada, 17  de maig del 2023 

Hora d’inici reunió: 19:40 

 

Assistents a la reunió Germana Aura Maria, Germana Claudia, Judith Jorge, Isa, Laia, Mireia 

Torres, Imma Ubals, Edurne, Anna Romeu, Judit Romero, Sonia Ortega, Tonyi León. 

 

1- APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR.  Queda aprovada l’ACTA anterior. 

 

2- ASSAMBLEA GENERAL: MAIG 2023. Abans de donar pas a la reunió d’AMPA, es fa 

valoració de  la reunió de l’ASSAMBLEA imp2023. Es comenta que cada any anem a 

menys, no hi ha implicació per part de les famílies de l’escola, esperem que amb la 

renovació de la JUNTA, això faci una volta, i hi hagi un canvi. 

L’Imma comenta que tot i  així donant informació de la reunió de l’Assemblea i han 

vingut els de sempre 

 

3- SEGONA QUOTA D’AMPA MAIG 2023. L’ Imma comenta que es van girar 1.372€ (98 

quotes d’alumnes cobrades) La resta esperem anar cobrant la quota per finestreta. 

 

L’Imma comenta que ara mateix no té cap sentit ser una escola concertada, ja que 

l’escola no es la que era fa uns anys, la Germana Aura Maria, ens comenta que les 

famílies que van arribant a l’escola son famílies assignades. La Judith ens comenta que 

una mare de l’escola va comentar l’altre dia que l’any vinent no pagarà l’AMPA, la 

Judith ens diu que li va explicar tot lo que comportava pagar aquesta quota, i que fins 

ara no hi havia hagut diferencies de qui paga o no paga AMPA, però que ara s’havia de 

fer certa diferencia, ja que cada vegada hi ha menys cèntims.  

La Sònia proposa que aquesta quota la gestioni l’escola, però la Germana ens diu que 

això no serà possible. 

La Mireia està indignada per lo que escolta, de que les famílies no es volen implicar i 

que passen de tot, és molt trist haver d’escoltar aquests comentaris, quan fins ara s’ha 

fet lo que s’ha pogut i mes. 

 

4- FESTA DE 150 ANIVERSARI: 20 DE MAIG. La Germana Aura Maria comenta que 

l’Ajuntament d’Igualada convida a fer una visita a la Moreneta i que ja hi ha 20 

persones apuntades. També van un recompte de les persones que assistiran al sopar i 

són 117 persones més el DJ 118. Ja ho tenen tot organitzat, ara esperen que arribi el 

dia. Comenten lo del tema del containers. I que per les previsions a mal temps 

“pluges”, es preparar tot a la pista, la germana comenta que a la pista hi ha moltes 

fustes i s’haurien de treure, son restos que van quedar de la carrossa del Carnestoltes. 

 

5- FESTA DE GRADUACIÓ DE 6è. La data serà el proper 16 de juny a les 19 hores. La Sònia 

pregunta que quin pressupost tenen per tema decoració, l’Imma diu que uns 100€ 

aprox., es comenta que com cada any la decoració quedarà per aprofitar-la pel sopar 

del dia següent, per lo tant es podrà arribar als 150€. 

 



La Mireia comenta que dilluns 22 tenim reunió de 6è per parlar de la graduació. Es 

comenta que la temàtica de l’any passat es Hawai.  

 

6- FESTA DE CURS I5. La data serà el proper 20 de juny, falta confirmar l’hora. (HO 

DEIXEM PER LA PROPERA REUNIÓ) 

 

7- FESTA DE CURS I2. La data serà el proper 27 de juny, falta confirmar l’hora. (HO 

DEIXEM PER LA PROPERA REUNIÓ) 

 

8- SOPAR DE FINAL DE CURS AMPA. La data serà el proper 17 de juny. La Mireia comenta 

que s’ha d’acabar de definir que es farà de càtering, si sardines o botifarres..... Es 

comenta el tema balls, detalls..... 

 

-Informacions dels delegats/des. 

-Informacions de la Presidenta. 

 Es comenta la problemàtica actual que tenim amb el Banc Santander, cada vegada les 

despeses pel compte són superiors i demanen més documentació. Es comenta de parlar amb 

la CCAPAC si ens poden donar un cop de mà i assessorar-nos, així com de canviar de banc. En 

45 dies en bloquejaran el compte si no es presenta documentació que actualment no tenim 

(registre d’associacions), 

-Informacions de la Directora. 

-Precs i preguntes, 

 

PROPERA REUNÓ EL 30/05/2023 

HORA QUE S’ACABA LA REUNIÓ: 21.05 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


